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تفاهمنامه تحویل زمین 
برای احداث آب شیرین کن 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر از انعقاد تفاهمنامه 
تحویل زمین به مساحت حدود یک هکتار برای احداث آب شیرین 
کن در شهر عسلویه خبر داد و اظهار داشت: در این راستا ۲ سایت 
آب شــیرین کن به ظرفیت تولید ۵۰۰۰ و ۳۰۰۰ متر مکعب آب 
در شــبانه روز احداث می شود.به گزارش روابط عمومی و آموزش 
همگانی شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر، ابوالحسن عالی با 
تاکید بر  نقش مهم اجرایی شدن این پروژه در پوشش کمبود آب 
در شهرستان عسلویه، گفت: واگذاری زمین برای ساخت ۲ پروژه 
شیرین سازی آب دریا برای تأمین آب شرب شهر عسلویه با دستور 
اســتاندار بوشــهر و همکاری فرماندار شهرستان عسلویه و مدیر 
عامل سازمان منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس انجام شده است.

وی افزود: بعد از تحویل زمین و تأیید شــرکت مهندســی آب و 
فاضلاب کشــور فراخوان اجرا ۲ پروژه آب شیرین کن در عسلویه 

انجام می شود.

برق ادارات پرمصرف قطع می شود 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان قم گفت: برق ادارات 
پرمصرفی که نسبت به کاهش مصرف اقدام نکنند قطع می شود. 
به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق قم، مهندس 
مهدی آهنین پنجه در جلسه هم اندیشی با نمایندگان انرژی ادارات 
استان قم که به منظور عبور از پیک بار 14۰1 برگزار شد، در سخنانی 
اظهار داشــت: ادارات باید پیشــتاز صرفه جویی در مصرف انرژی 
باشــند و این مهم را به عنوان یک وظیفه مورد تأکید قرار دهند. 
وی با اشاره به اینکه هر روز میزان مصرف ادارات با مدت مشابه 
ســال قبل مقایســه می شود، گفت: به دستور وزیر محترم نیرو به 
اداراتی که رعایت صرفه جویی را نداشته باشند در دو مرحله اخطار 
داده می شود و در صورتی که کاهش مصرف صورت نگیرد ضمن 
مکاتبه به استانداری موظف به قطع برق آن ها هستیم. مدیرعامل 
شرکت توزیع نیروی برق قم تأکید کرد: وصل برق این ادارات نیز 
تنها منوط به تعهد کتبی مدیر ارشــد آن دســتگاه مبنی بر رعایت 
صرفه جویی است. وی با بیان اینکه بر اساس مصوبه هیئت وزیران 
ادارات موظف به کاهش مصرف ۳۰ درصدی در ساعات اداری  و 
6۰ درصدی پس از پایان ساعت کاری هستند، خاطرنشان کرد: با 
تمامی ادارات و دستگاه های اجرایی استان در خصوص الزام اجرای 
برنامه های پاسخگویی بار از ابتدای خردادماه مکاتبه و راهکارهای 

کاهش مصرف نیز برای آن ها تبیین شد.
 

تنظیم راهبردهای 
آینده شرکت ملی نفت ایران 

مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران با تقدیر از تلاش های اعضای 
ســابق هیأت مدیره این شــرکت، گفت: هیأت مدیره به عنوان 
اتاق فکر نقش مهمی در سیاستگذاری و هدایتگری در شرکت 
برعهده دارد و تنظیم راهبردهای آینده شرکت ملی نفت با نگاه 
به برنامه کلان توســعه در کشــور از جمله برنامه هفتم توسعه 
که در حال تدوین اســت از مســیر بررســی و همفکری هیأت 
مدیره باید عبور کند.به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شــرکت 
ملی نفت ایران، محسن خجسته مهر در نشست تکریم و معارفه 
اعضای ســابق و جدید هیأت مدیره این شــرکت ، با اشــاره به 
اهمیت جایگاه اعضای هیأت مدیره در روند سیاســتگذاری و 
تصمیم گیری در شــرکت، افزود: هیأت مدیره بخش مهمی از 
وظایف را در شرکت و وزارت نفت برعهده دارد و این به دلیل 
نظر خبرگی و کارشناسی اعضای آن است.نائب رییس هیات 
مدیره شرکت ملی نفت تصریح کرد: اعضای هیأت مدیره دائم 
به فکر رشد و توسعه شرکت هستند و برای پیشرفت و پیشبرد 
اهداف تلاش می کنند و لازم است تا از اقدام ها و فعالیت های 
اعضای پیشین هیأت مدیره قدردانی کنم.خجسته مهر با بیان 
اینکه در شرایط تحریم و جنگ اقتصادی فعالیت هیأت مدیره 
از اهمیت بالاتری برخوردار اســت، ادامه داد: بررسی نیازهای 
شــرکت با در نظر گرفتن تمام شــرایط و توجه ویژه به برنامه 
هفتم توسعه از وظایف هیأت مدیره جدید است و این مهم حتما 
بایستی با همفکری ارکان مختلف مدنظر قرار گیرد.وی افزود: 
اخذ تصمیمات درست و نظارت بر اجرای صحیح و درست این 
تصمیمات توســط ارکان شرکت و همچنین دفاع از حاکمیت 
شرکتی  به عنوان یکی دیگر از وظایف هیأت مدیره مطرح است.

احیای تالاب قوری گل 
در گرو همکاری مردم است

تبریز- مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی با تاکید 
بر احیای تالاب ها گفت: همکاری و همدلی مردم محلی در احیای 
تالاب قوری گل امری حیاتی است.شــهنام اشــتری در بازدید از 
تالاب قوری گل بســتان آباد با اشــاره به نقش و اهمیت تالاب در 
معیشت جوامع محلی بر ضرورت حفاظت و احیای این تالاب تاکید 
کرد و گفت: احیای تالاب جز با همدلی و همکاری مردم محلی و 
سایر دستگاه های اجرایی ذیربط امکان پذیر نیست.وی با اشاره به 
مشکلات مربوط به تأمین حقابه زیست محیطی تالاب، اصلاح 
و مرمت کانال آبرسانی تالاب اظهار کرد: همکاری بهره برداران 
حاشیه کانال مذکور در فصل آبگیری تالاب بسیار مهم و حیاتی 
بوده و مشارکت مردم محلی در اجرای برنامه های آبرسانی بسیار 
مهم و قابل توجه است.اشتری افزود: امیدواریم با رفع نقایص جزئی 
کانال آبرسانی و شرایط اقلیمی مناسب، آبگیری تالاب به خوبی 
انجام شود؛ این که حقابه تالاب ۳.۸ میلیون متر مکعب است، حفظ 
تنوع زیستی در این تالاب بستگی به تأمین حق آبه تالاب دارد و 
اگر آبگیری تالاب به خوبی انجام شود در سال آتی شاهد شکوفایی 

اکوسیستمی منطقه خواهیم بود.

اخبار کوتاه

شهرستان ها

امضا تفاهمنامه زیست محیطی استان گیلان مُهر تایید بر کیفیت جهانی ذوب آهن
هیاتی از کشور آلبانی با هدف آشنایی با ذوب آهن اصفهان و تولیدات این مجتمع 
عظیــم صنعتــی، با مهرداد تولاییان معاون بهره برداری ذوب آهن اصفهان و تنی 
چند از دیگر مســئولین این شــرکت دیدار و گفتگو نمودند.مهرداد تولاییان معاون 
بهره برداری ذوب آهن اصفهان در این نشســت گفت : این کارخانه اولین تولید 
کننده فولاد در ایران اســت و شــاخه اصلی فعالیت آن تولید مقاطع طویل فولادی 
می باشد و کلیه سایزهای میلگرد از 1۲ تا ۳۲ میلیمتر و در صورت داشتن سفارش 
تا سایز بالاتر را قابلیت تولید دارد. انواع تیرآهن از سایز 1۲ تا I ( ۳۰ و H ( نیز جزء 

سبد محصولات ذوب آهن اصفهان است.وی افزود : این شرکت با تبعیت از تغییر تقاضای مشتریان در داخل و خارج 
از کشور، سبد تولید محصولاتش را تغییر داد.  تولاییان با اشاره به اینکه تولید ۲۰ درصد از محصولات این کارخانه 
از قالب ساختمانی به صنعتی تبدیل شده است،تصریح کرد: در بحث کیفیت محصولات و استانداردهای آنها،ذکر 
این جمله کافی اســت که در ســال گذشــته یک میلیون و 1۰۰ هزار تن صادرات به بازارهای گوناگون داشــتیم و این 
نشان دهنده کیفیت جهانی محصولات ذوب آهن اصفهان است.هیات آلبانی ابراز داشتند که  بسیار علاقمند بودیم 
قطب صنعت ایران ) ذوب آهن اصفهان( را از نزدیک ببینیم و طی بازدیدی که امروز از بخش های مختلف کارخانه 

داشتیم، می توانیم زمینه های همکاری بسیاری را تعریف کنیم.

گیلان_فرحی؛ به گزارش روابط عمومی سنم استان: در آخرین روز از هفته محیط 
زیست تفاهم نامه همکاری بین سازمان نظام مهندسی کشاورزی و منابع طبیعی 
با اداره کل محیط زیســت اســتان منعقد شد.در این همایش که با حضور مدیر کل 
حفاظت محیط زیســت اســتان و رئیس سازمان نظام مهندسی کشاورزی و منابع 
طبیعی و جمعی از فارغ التحصیلان رشته محیط زیست در سالن اجتماعات اداره 
کل حفاظت محیط زیست استان برگزار شد. بمنظور تحقق اصل پنجاهم و اصل 
1۲۳ قانون اساسی و منویات مقام معظم رهبری در خصوص حفظ محیط زیست و 

نیز بمنظور اجرایی نمودن مفاد تبصره یک ماده 16 قانون هوای پاک تفاهم نامه ای بین دو سازمان منعقد شد.دکتر 
زمانی مدیرکل حفاظت محیط زیســت اســتان همکاری در ایجاد هســته های زیست محیطی HSE در واحدهای 
صنعتی، خدماتی و کشاورزی را با بهره گیری از ظرفیت قانون هوای پاک و بکارگیری فارغ التحصیلان رشته های 
محیط زیست و تسهیل شرایط جهت اجرایی نمودن این قانون را از اولویت های این تفاهم نامه همکاری دانستند.
در ادامه مهندس کازرونی منفرد رییس سازمان نظام مهندسی کشاورزی و منابع طبیعی با اشاره به این موضوع که 
محیط زیست جزء انفال بوده و حفظ آن بر همگان لازم شده است فارغ التحصیلان رشته محیط زیست را بعنوان 

حافظان انفال منابع طبیعی قلمداد کردند و بر ضرورت اجرای سریعتر و بهتر این قانون تاکید نمودند.

افزایش مصرف آب کرمانشاه در پیک تابستان
کرمانشاه- مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه با اشاره به اینکه استان با مشکلات 
کم آبی روبه رو اســت، گفت: مصرف آب کرمانشــاهیان در پیک تابســتان به پنج هزار و ۷۷۰ 
لیتر می رسد.علیرضا کاکاوند در گفتگو با خبرنگار مهر اظهار کرد: میزان مصرف آب در شهر 
کرمانشاه هم اکنون پنج هزار لیتر بر ثانیه است که در پیک مصرف تابستان مصرف آب به 
مقدار پنج هزار و ۷۷۰ لیتر بر ثانیه خواهد رسید.وی افزود: هم اکنون ۹۹.۸۲ درصد مناطق 

شهری و ۸۰.۳۲ درصد مناطق روستایی از نعمت آب شرب پایدار برخوردار هستند.مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه با اشاره به مشکلات کم آبی در استان، تصریح کرد: 
هم اکنون 11۵ روستا در استان کرمانشاه به دلیل کم آبی و یا تنش آبی با تانکر سیار آبرسانی 
می شوند که با توجه به دستور استاندار برنامه ریزی آبرسانی به این روستاها انجام گرفته است.

کاکاوند بیان کرد: با توجه به اینکه انشعابات غیر مجاز به عنوان یکی از مهمترین عامل هدر 

رفت آب شناخته می شود شرکت آبفا استان کرمانشاه به منظور جلوگیری از تنش آبی در فصل 
گرم سال پایش منسجم شهرها و روستاهای استان را به منظور شناسایی انشعابات غیرمجاز 
در دســتور کار خود قرار داده اســت.وی خاطر نشــان کرد: طی ۲ ماه ابتدایی سال 14۰1، یک 
هزار و ۳41 فقره انشعاب غیر مجاز در استان کرمانشاه شناسایی و تبدیل به مجاز شده است 

و انتظار می رود مردم استان از آب شرب برای سایر مصارف خودداری کنند.

آئیــن تکریــم و معارفــه مدیرفرهنگــی، اجتماعی و 
دانشجویی دانشگاه پیام نور استان همدان برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه پیام نور استان همدان؛ 
با حضور ریاســت، مسئول نهادرهبری، مدیران ستادی 
و کارشناســان حوزه فرهنگی، مراســم تکریم و معارفه 
مدیرفرهنگی، اجتماعی و دانشــجویی دانشگاه پیام نور 

استان همدان برگزار گردید. 
در این جلســه ریاســت دانشــگاه پیام نور منطقه 4 و 
اســتان همدان ضمن تقدیر از زحمات ســعید ظروفی 
مدیرفرهنگی ســابق دانشگاه، جناب حجت الاسلام و 
المسلمین جوادی را به عنوان مدیرفرهنگی، اجتماعی و 
دانشجویی معرفی و منصوب نموده و گفت:  با شناختی 
که از جناب حجت الاســلام و المســلمین جوادی دارم 
امیدوارم شاهد جریان سازی جبهه فرهنگی توسط ایشان 
و همکاران حوزه فرهنگی باشیم. دکتر محمدظاهری با 

اظهار اینکه در دانشگاه پیام نور تشکل های دانشجویی 
بسیار توانمند و موثری فعالیت می کنند، عنوان کرد: کار 
در حوزه فرهنگی و دانشجویی حساسیت های خود را دارد 
و هر دانشجویی یکسری ظرفیت ها و علاقه مندی هایی 
دارد، اگــر اینهــا را به طور کامل بشناســیم خیلی خوب 
می توانیــم در حوزه های یاددهی، یادگیری و فرهنگی 
کار کنیم و در مواجهه با فعالیت هایی که دانشــجویان 
و تشــکل ها انجام می دهند تســهیل گر باشیم.در ادامه 
مســئول نهاد رهبری در این جلسه نیز اظهار کرد: مدیر 
فرهنگی دانشگاه باید توجه کند که فعالیت در تشکل های 
دانشجویی جزء یادگیری دانشجویان است و برای اینکه 
بتوانیم مهار ت های گروهی، فردی و اجتماعی و خلاقیت 
و نوآوری را در دانشــجویان ارتقا بدهیم و دانشــجویان 
توانمند، مسئولیت پذیر، متعهد و متخصص تربیت کنیم، 
این رویکرد که تشکل های دانشجویی می توانند این کار 
مهم را انجام دهند باید به  عنوان هدف قرار داده شــود.  
حجت الاسلام و المسلمین سلگی افزود:  در این صورت 
خیلی از مشکلات ما در حوزه فرهنگی و اجتماعی رفع 
خواهد شد، از این جهت باید با تلاش و همکاری، زمینه 
ارتقا تشکل ها و مشارکت تمام دانشجویان را فراهم کنیم.
گفتنی اســت در پایان این مراسم حکم حجت الاسلام 
و المســلمین جوادی به عنوان مدیر کل امور فرهنگی و 

اجتماعی و دانشجویی به وی اعطا شد

شامی -تجارت: مدیر عامل شرکت آب منطقه ای زنجان 
با اشاره به اینکه سد تهم زنجان  هم اکنون   حدود  ۲۵ 
میلیون متر مکعب آب دارد،  گفتد: میزان آب ســد تهم 
در مدت مشابه سال گذشته ۵۰ میلیون متر مکعب بود 
و 44 درصد نسبت به سال گذشته منفی شده است که 
در این خصوص  باید در جامعه نگاه جدی به درســت 

مصرف کردن آب وجود داشته باشد.
 اســماعیل افشــاری در نشســت خبری که در حاشیه 
اختتامیه طرح داناب برگزار شد با اشاره به سیمای منابع 
آب اســتان و ارا ئه گزارشــی از بارندگی های روزهای 
اخیر، افزود: تا کنون ۲1۲.۷ میلی متر بارندگی در استان 
زنجان به ثبت رسیده که این رقم در سال گذشته 1۹۲.۲ 
میلیمتر بود و حدود ۷ درصد نســبت به ســال گذشــته 

افزایش داشته است.
 این مســوول، با اشــاره به اینکه در  زمان حاضر میزان 
بارندگی ثبت شده در استان زنجان نسبت به سال گذشته 
6.۷ درصد مثبت است، گفت: میزان بارندگی ها نسبت 
به میانگین بلند مدت دوره آماری بیش از ۲۸.۵ درصد 

منفی است.
 وی بــا بیــان اینکه ۸۵ درصد اســتان زنجان در حوزه 
سفیدرود قرار دارد، اضافه کرد: ۷ محدوده مطالعاتی در 
ســطح این اســتان  وجود دارد که ۵ دشت  آن ممنوعه 

می باشد.

افشــاری افزود: محدوده مطالعاتی شهرســتان طارم و 
ماهنشان به دلیل وجود رودخانه های فصلی و همجواری 
بــا رودخانه قزل اوزن ،دارای آب های ســطحی اند اما 

تخصیص آب برای کشاورزی ندارند.
وی  اظهار داشــت:  هم اکنون  ورودی آب ســد های 
اســتان به طور میانگین 4۵ درصد منفی اســت و میزان 
رواناب ها نیز بالای ۷۰ درصد کاهش دارند و با این که 
بارش ها تقریبا مشابه و حتی بیشتر از سال گذشته است 

اما وضعیت رواناب ها بدتر است.
افشــاری با بیان اینکه در بحث آب های سطحی عقب 
افتادگی داریم، خاطر نشــان کــرد : بیش از ۹۰ درصد 
آب مــورد اســتفاده در صنایــع از طریق چاه  و آب های 
زیرزمینی تامین می شــود و استفاده از پساب در صنایع 
پــر آب بری همچون صنایع فولاد شهرســتان ابهر در 

حال پیگیری است.

نیاز به نگاه جدی جامعه  به درست مصرف کردن آبانتصاب مدیرفرهنگی، اجتماعی و دانشجویی دانشگاه پیام نور همدان

طي مراســمي با حضور معاون وزیر راه و شهرســازی و ریاست 
ســازمان، معاون توســعه مدیریت و منابع و جمعي از مسئولان 
اســتاني و محلي کرمان، عملیات اجرایي پروژه ملي بهســازي و 

بازسازي محور شهداد- نهبندان آغاز شد.
داریوش اماني در مراســم مذکور ضمن بیان اهمیت این پروژه 
بزرگ سازمان در طي سال هاي اخیر به کمبود اعتبارات در این 
خصوص که موجب طولاني شــدن آن شــد، اشاره کرد و شرایط 
موجود را شــرایط ســخت و شکننده عنوان کرد که با این وجود 
سازمان توانست بر آن غلبه کرده و زمینه لازم را فراهم کند.وي 
با تاکید بر اهمیت همراهي نمایندگان مجلس شوراي اسلامي که 
دغدغه مطالبه گري و رفاه مردم را دارند، گفت: اگر این همراهي 
نبود و وضعیت درآمدي سازمان قدري بهتر نمي شد، قطعا امروز 
این پروژه نمي توانســت آغاز شــود.امانی افزود: امروزه هزینه 
روکش آسفالت یک کیلومتر راه ۵/۲ میلیارد تومان، یک کیلومتر 
خط کشی ساده 1۲ میلیون تومان، جاده سازی اتوبان بالای ۲۰ 
میلیارد تومان، ساخت یک کیلومتر راه اصلی 1۵ میلیارد تومان 
و یک تن قیر بالای 14 میلیون تومان هزینه دارد و شاخصی که 
در دنیــا بــرای هزینه نگهداری یک کیلومتر راه در یک روز و نه 
توسعه آن تعریف شده، 4 تا 6 درصد است که با قیمت های سال 
گذشــته، 16۵ هزار میلیارد تومان نیاز اســت تا خدمات مطلوب و 

ایمنی بتوان به مردم در این زمینه ارائه داد. 
معاون وزیر و رئیس سازمان اظهار داشت:  بدبینانه ترین حالت، 
۳۵ تا ۳6 هزار میلیارد تومان برای نگهداری راه ها نیاز اســت در 
حالی که کل موجودی اعتبارات ســال  ســازمان در پایان ســال 

گذشته، 14 هزار میلیارد تومان بود.
وی افزود: با این حال خداوند را شــاکریم که اتفاقات خوبی هم 
افتــاده و با توجه به همراهی نمایندگان محترم در زمینه بودجه، 
امیدواریم این موضوع به ثمر برسد. امانی با اشاره به این که در 
ســال گذشــته قیر مورد نیاز سقف دومی بود و در ماه های آبان و 
آذر تامین شد، گفت: نتوانستیم در این خصوص جوابگوی برخی 
از استان های سردسیر باشیم و در سال جاری هم که سقف اولی 

اســت و باید در ابتدای ســال این اتفاق می افتاد، تا الان حتی 
دستورالعمل مربوطه ابلاغ نشده است. رئیس سازمان خاطرنشان 
کرد: در سال گذشته با وجود شرایط تحریم های ظالمانه، ۵1۵ 
میلیون تن کالا جابجا شد که با توجه به این که بیش از ۸۰ درصد 
حمل و نقل بار و مسافر و ترانزیت کشور در بخش حمل و نقل 
جاده ای است، لازم است از رانندگان زحمتکش وتلاشگر کشور 
که ســرمایه های ملی این نظام هســتند، قدردانی کنم، چراکه 

این ها هم از مال و هم از جان خود در این راه مایه می گذارند.
امانی با اشــاره به میزان جابجایی مســافر گفت: در سال گذشته، 
نزدیک به 16۰ میلیون جابه جایی مســافر انجام شــد، همچنین 
در مقایســه با ســال ۹۸ که بیماری کرونا نیز هنوز شــیوع نیافته 
بود و نزدیک به ۵ میلیون تن ترانزیت انجام می شــد، در ســال 

گذشــته این رقم به 1/۹ میلیون تن رســید که افزایش در حدود 
4۵ درصدی داشته است، در ۲ ماه ابتدای سال جاری نیز میزان 
ترانزیت کشور در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته، ۵۰ درصد 
رشد داشته است.وی در خصوص موضوع پاسگاه های پلیس راه 
نیز گفت:  با اعلام اولویت ها از ســوی پلیس راه کشــور، تفاهم 

لازم انجام و در دستور کار قرار می گیرد.
معاون وزیر و رئیس سازمان افزود: در خصوص راهدارخانه جاده 
دیهوک در سال جاری اقدام لازم انجام می شود و شرکت پیمانکار 
نیز در خصوص پل مربوطه با وجود سختی زمین و مشکل مربوط 
به شمع کوبی ها اقدام خواهد کرد، نمایندگان هم پیگیری های 
لازم را انجام دهند تا در صورت پیشرفت 6۰ درصدی، در اسرع 
وقت مجوز قطعات بعدی و تخصیص اعتبارات لازم صادر شود.

وی با اشــاره به ماهیت خدماتی و امدادی ســازمان خاطرنشان 
کرد: ســالانه نزدیک به حدود ۳۰ نفر از راهداران جان خود را از 
دســت می دهند و جان بر کف خدمت رســانی می کنند و گاهی 
اوقات با توجه به وضعیت استخدامی شرکتی در دریافت حقوق 
خود نیز دچار مشکل هستند که امیدواریم با پیگیری نمایندگان 
محترم برای لایحه مربوطه در کمیسیون اجتماعی مجلس، بتوان 
شــرایط مطلوبی را برای این خادمان مردم فراهم کرد.مدیرکل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان کرمان در آیین کلنگ 
زنی این طرح گفت: محور شــهداد - نهبندان یکی از بزرگترین 
پروژه های سازمان راهداری به طول ۲۷۵ کیلومتر است که 16۵ 
کیلومتر آن در حوزه استحفاظی کرمان قرار دارد.احسان عراقی 
زاده با بیان اینکه ســیل ســال ۹۸ حدود ۳۰ کیلومتر از این محور 
را تخریب کرد، افزود: ۲۵۷ میلیارد تومان امروز قرارداد بازسازی 
و بهسازی این پروژه با شرکت پیمانکار منعقد شده و این پروژه 
به صورت مناقصه عمومی بوده است.مدیرکل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای استان کرمان تصریح کرد: برنامه بازسازی برای 
۲۳ کیلومتر از این پروژه را داریم که چهار کیلومتر و ۵۰۰ متر آن 

از امروز آغاز می شود.
وی خاطرنشــان کرد:  منطقه محور شــهداد - نبهندان بســیار 
خاص با بدترین مواد خام دنیا از نظر ساختمانی و مهندسی است 
که بدترین و شــورترین آب را دارد که ای ســی آب این منطقه 
۲ برابر آب خلیج فارس اســت همچنین شــهداد بافت نمکی و 
ســختی دارد اما با کمترین رطوبت باطلاقی می شــود لذا خاک 
این منطقه بدترین شــرایط را در کشــور دارد.نماینده ولی فقیه و 
امام جمعه کرمان گفت: محور شهداد- نهبندان یکی از شریان 
های ارتباطی مهم و راهبردی کشــور محسوب می شود،  بویژه 
اینکه از نظر امنیتی برای ما مهم و حســاس اســت زیرا ما را به 

شرق کشور متصل می کند.
حجت الاســلام والمسلمین حســن علیدادی سلیمانی با اشاره 
به پهناوری اســتان کرمان افزود: ۲۰ درصد مساحت این استان 

کویر است که باید از ظرفیت این قسمت استان استفاده کرد.

با حضور رياست سازمان انجام شد؛

آغاز عمليات اجرايی پروژه ملی بهسازی و بازسازی محور شهداد- نهبندان

افزایش قیمت گوشت قرمز ناشی از دلال بازی است

رئیس ســازمان جهاد کشاورزی البرز درباره نگرانی دامداران 
از شــیر خشــک دپو شده وعده داد تمام تولیدات شیر دامدارن 
را به صورت تضمینی خریداری خواهند کرد و گفت: دامداران 
نگران فروش شیر تولیدی خود نباشند. عبدالرضا روشن نژاد 

با بیان اینکه سازمان تعاون روستایی بر اساس قیمت مصوب 
آمادگی خرید شیر را دارد، افزود: ما اعلام کرده ایم که شیر مازاد 
تولیدی دامداران را می خریم این هم جزو موارد حمایتی است 
که دولت در این زمینه پیش بینی کرده است.این موضوع شامل 
تمامی محصولات مازاد بوده و تخم مرغ هم همینطور است.
وی درباره افزایش قیمت گوشــت در مقایسه با قیمت جهانی 
گوشــت گفت: این موضوع نگرانی ما هم هســت ولی ما این 
آمادگی را داریم که اگر اتحادیه قصابان اســتان اگر مراکزی 
را اعلام کنند، ما گوشــت را به قیمت پائین تر از قیمت بازار 

مستقیم از دامداری ها عرضه کنیم.
روشن نژاد با بیان اینکه بخش عمده افزایش قیمت گوشت در 
بازار به دلالان این بازار بر می گرددو اینها هســتند که باعث 
شده اند قیمت گوشت افزایش پیدا کند،اظهار کرد: امروز اگر 
مراکــز توضیع به ما اعلام شــود، از طریق اتحادیه دامداران 
توریع گوشت به قیمت پائین تر از بازار عرضه را آغاز می کنیم.
وی درباره تامین خوراک دام در استان نیز گفت: نهاده ها با دو 
نوع قیمت بارگذاری می شــود نیمایی و ترجیحی یک زمانی 
را هم گذاشــتند که تا آن زمان با قیمت ارز ترجیحی و از این 

تاریخ به بعد هم نیمایی.البته تلاش برای حمل سریعتر نهاده 
از مبادی با تلاش خود وزیر جهاد کشاورزی در جریان است و 
نهاده به اندازه کافی هم تامین شده حال ممکن است در حمل 
و نقل مشکلاتی باشد که آنهم در حال برطرف شدن است. 
رئیس سازمان جهاد کشاورزی البرز در زمینه تخصیص نهاده 
به دامداری های خرد و روســتایی هم خاطرنشــان کرد: در 
کنســانتره تهیه شــده برای این دامداران به گونه ای عمل 
شده تا برای کمک به این قشر تا دو ماه آینده خوراک آنها با 

قیمت سابق تامین شود.


